To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange

Company's Name: JORDAN ISLAMIC BANK

Date: 31-12-2023 02:47:47 PM

Subject: IIRA Reaffirms Ratings of Jordan Islamic Bank

السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: البنك الإسلامي الأردني التاريخ: 31-12-2023 PM 02:47:47 2023 الموضوع: التصنيف الائتماني للبنك الإسلامي الاردني من IIRA

The International Islamic Rating Agency (IIRA) confirmed the re-affirmation of the credit rating of the Jordan Islamic Bank at A+ (jo) / A1 (jo) at the local scale and BB+ / A3 at the international scale for foreign currencies, while maintaining a "stable" outlook for all these classifications. The agency's report issued on December 20, 2023 stated that the Jordan Islamic Bank is considered one of the leading Islamic banks in the region and the largest Jordanian Islamic bank, as its assets represent 9.6% of the total assets of the Jordanian banking sector, and its market share represent about 50% of The Islamic banking sector in Jordan. The bank's continued obtaining of these classifications was based on the bank's stability in risk and liquidity indicators and its distinction in large geographical spread through 89 branches and 22 offices covering various regions of Jordan, which gives it preference in providing retail services.

اكدت الوكالة الإسلامية الدولية للتصنيف (IIRA) على تثبيت التصنيف الائتماني للبنك الإسلامي الاردني عند A+ (jo) / A1 على المستوى الدولي (jo)) على المستوى المحلي و BB + / A3 على المستوى الدولي للعملات الاجنبية، مع المحافظة على نظرة مستقبلية "مستقرة" لجميع هذه التصنيفات. وجاء في تقرير الوكالة الصادر بتاريخ 20 كانون اول 2023 ان البنك الاسلامي الاردني يعتبر احد المصارف الاسلامية الرائدة في المنطقة واحد من اكبر البنوك الاردنية والاول بين المصارف الاسلامية العاملة في الاردن حيث تبلغ موجوداته 9.6% من اجمالي موجودات القطاع المصرفي الاردني, وتبلغ حصته السوقية حوالي 50% من الفطاع المصرفي الاسلامي في الاردن. كما ان استمرار حصول النك على هذه التصنيفات جاء بناء على استقرار البنك في مؤشرات المخاطر والسيولة والتميز بالانتشار الجغرافي الكبيرمن خلال 89 فرعلو 22 مكتبلة عطي مختلف مناطق الاردن مما يعطيه الافضلية في تقديم خدمات التجزئة

24-12-2023 24-12-2023

Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors

User Name: ali alherbawi

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: ali alherbawi